
BESTYRELSESMØDE I BLÆREKRÆFTFORENINGEN 

LØRDAG DEN 1. FEBRUAR 2025 KL 10.00 

SUNDHEDSHUSET, KLØVERVÆNGET 18B, OUH 

 

Dagsorden : 

1. Valg af referent 
a. Jørgen valgt til referent, Poul som ordstyrer 

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

a. Referatet godkendt 
 

3. Siden sidst – bordet rundt (alle) 
a. Frank – intet nyt, forlader bestyrelsen ved kommende 

generalforsamling 
b. Jan - opkrævning af medlemskontingent og seminar kræver en 

del arbejde på denne tid af året 
c. Jess – intet nyt, gennemgang af hjemmeside og setup ønskes 
d. Børge - overvejer et farvel til sin bestyrelsespost som suppleant, 

dette taget til efterretning 
e. Anna – kan ikke bruge det nye system, Jørgen følger op med KB. 

REPA har oppet sig, så møderne nu er bedre, og der lægges op til 
et nærmere samarbejde med PROPA, evt kan de deltage i vores 
seminar 

f. Poul – intet nyt 
g. Jørgen - intet nyt 
h. John – har haft møde med Berit om samarbejde til gavn for vores 

medlemmer, bl a også en (podcast)brevkasse med faglige svar 
på generelle spørgsmål. Projekt Barren kører igen til september, 
der kommer lidt ændringer i patientdelen på foranledning af os. 
24. Februar holdes oplæg for sygeplejersker, og 10. April oplæg 
på urologisk afd i Skejby. 

 
4. Økonomi og medlemstal – orientering (Jan) 

a. 58 medlemmer har p.t. betalt for 2025, betalingsfristen er ikke 
udløbet, så der skulle gerne komme flere. Årets seminar har lige 
nu 16 tilmeldte, frist for tilmelding er 17. Februar. Formuen er 
lige nu på 389935 kr 
 



5. Hjemmeside (KB løsning), opdatering IT løsninger (alle) 
a. Podcast på vej med dr. Andreas Carus (er udgivet i skrivende 

stund. Hjemmesiden kører, men Jørgen er ikke lykkelig for KB’s 
meldinger om opdateringstider. Annas mail skal rettes til, og 
formandens mail aktiveres. Vi skal på sigt have 
pårørendekontakter på hjemmesiden også 
 

6. Møde med Berit (John) 
a. Berit kommer til vores seminarmed et indlæg, og hun er 

interesseret i at vejlede om regler i forbindelse med 
hjælpemidler. Hun kan evt deltage i pårørendemøder, og vil også 
gerne bidrage i vores (podcast)brevkasse. Evt kan hun stille op 
som ressourceperson for svage patienter. 
 

7. Pårørendegruppe - seneste nyt  (Anna) 
a. Pårørendekontakters navne på hjemmesiden, gruppen skal f eks 

mødes 2 gange årligt. Der laves en status på projektet på 
seminaret, og Anna laver et oplæg om møde, evt med betaling af 
kørsel og mad – der er jo penge fra Operation VarmeFødder 
 

8. Udflugt 2025 (Poul) 
a. Poul står gerne i spidsen for endnu et arrangement, der blev 

nævnt Koldinghus, Nyborg Slot, Odense Zoo og Odense 
Domkirke. Pilen peger på Koldinghus, som undersøges 
nærmere. Datoen bliver formentlig 20. August 2025 
 

9. Flyers – nyt oplæg, hvor langt er vi ? (Jørgen m fl) 
a. Flyeren skal forfines mere inden tryk, som Medac gerne vil 

betale. Flyeren skal lægges på hospitaler og medtages når vi 
deltager i arrangementer. Per Møller, John og Jørgen færdiggør 
flyeren. 

b. Oplæg til firmamedlemsskab rundsendt, Der skal dog arbejdes 
mere med det, John og Jørgen udbygger oplægget med 
beskrevne regler samt evt en kontrakt. 
 

10. Seminar 2025 - indlægsholdere (alle) 
a. Jess’s oplæg OK  
b. Tilsagn fra Berit og Cecilie Brandt 

i. Aftale på plads 
c. Hvad skal vi have forberedt ? 



i. Bestyrelsesmøde fredag i forbindelse med seminaret om 
strategi for generalforsamling 

ii. Kuglepenne og roll-ups medbringes 
iii. Jess laver oplæg til brug på storskærm 
iv. Hanne Damkjær forespurgt om hun vil indgå i bestyrelsen 

– svar udestår, John følger op 
v. Der skal vælges 1 bestyrelsesmedlem og 2 suppleanter 

samt evt revisorsuppleant hvis Hanne Damkjær vælges til 
bestyrelsen 

vi. Aftenprogram ? Eventuelt en musiker, som John spørger 
11. Facebookgruppen – antal og nyheder (John) 

a. Facebook er nu på 561 medlemmer og hviler i sig selv. Ved 
indlæg fra bestyrelsen må man gerne bruge små hints for at 
bede folk melde sig ind i foreningen 
 

12. Næste møde  
a. Aftalt til fredag den 4. april kl 17.00, herefter middag på hotellet 

 
13. Eventuelt 

a. Intet at bemærke 

 

Mødet herefter afsluttet med frokost 

Som referent 

Jørgen Møller 


